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                                                                                       Krobia, dnia 30 stycznia 2018 r. 
 

 
                                         P R O T O K Ó Ł    Nr   XLI/2018 
 
                                   z   XLI sesji  Rady  Miejskiej  w K r o b i ,  

w dniu  25 stycznia 2018 r. w ZSOiZ w Krobi     
========================================================= 

                   godzina rozpoczęcia:    16.30 
                   godzina zakończenia:   18.00 
                    Na ogólną liczbę 15 osobowego składu Rady w sesji uczestniczyło 13 radnych, 

nieobecni  Henryk Busz i Dawid Szpruta.    
 

                   Ponadto w sesji uczestniczyli :  
              ====================== 
     1.   Czwojda Sebastian          - Burmistrz Krobi 
     2.   Listwoń Michał               - Zastępca Burmistrza 
     3.   Walczak Damian             - Skarbnik Gminy  

                   4.   Magdalena Kurzawska     - radca prawny 
                   5.   Sołtysi Gminy Krobia.                  
                   6.   Zaproszeni goście, przedstawiciele organizacji.                    
 

Sesji przewodniczył przewodniczący Rady Miejskiej Łukasz Kubiak. 
                                                                                                                                                                     

Porządek obrad sesji :              

1. Otwarcie i sprawdzenie obecności radnych. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołów z XXXIX  i XL sesji. 
4. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania z poprzednich sesji. 
5. Interpelacje i zapytania radnych. 
6. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych                       

w okresie międzysesyjnym. 
7. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Krobi w okresie międzysesyjnym. 
8. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie :  

a)  zarządzenia wyborów uzupełniających Sołtysa Sołectwa Domachowo,                                         
b)  przystąpienia do sporządzenia  zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla działki o numerze ewidencyjnym 1133 położonej w Krobi,                  
c)  wyrażenia zgody na nabycie w drodze darowizny nieruchomości niezabudowanej 
położonej w Krobi od Biblioteki Publicznej Miasta i Gminy w Krobi,                                                                                                                             
d)  zmiany Uchwały Nr XXXIX/351/2017 Rady Miejskiej  w Krobi  z dnia                        
20 grudnia 2017 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej                     
Gminy Krobia  na lata 2018 - 2028,                                                                                                
e) zmiany uchwały budżetowej Gminy Krobia na rok 2018, 
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f) ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla publicznych  i niepublicznych 
podmiotów oświatowych oraz trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości  ich 
pobrania i wykorzystywania, 

g) zmiany uchwały Nr XXVIII/248/2017 Rady Miejskiej w Krobi z dnia  25 stycznia 
2017 r. w sprawie rekrutacji na drugim etapie postępowania rekrutacyjnego do 
przedszkoli publicznych oraz oddziałów przedszkolnych  w  szkołach podstawowych 
prowadzonych przez Gminę Krobia oraz określenia dokumentów niezbędnych do 
potwierdzenia tych kryteriów .                    

         9.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

     10.  Wolne głosy i wnioski. 

     11.  Zakończenie. 

Ad. 1 Otwarcie i sprawdzenie obecności radnych.   
Przewodniczący Rady powitał radnych, sołtysów, pracowników Urzędu oraz pozostałych 
zaproszonych gości, szczególnie stypendystów obecnych na dzisiejszej sesji. Na podstawie 
listy obecności stwierdzono, że na sali znajduje się 13 radnych, nieobecni : Henryk Busz                     
i Dawid Szpruta, wobec czego sesja jest prawomocna do podejmowania uchwał.  

      Ad. 2 Przedstawienie porządku obrad.                                                                                       
Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad sesji.                                                                
Burmistrz zgłosił wniosek o  uzupełnienie  porządku  obrad sesji  o rozpatrzenie  projektów 
uchwał w sprawie :                                                                                                                                                 
-  ustalenia  trybu  udzielania   i   rozliczania   dotacji   dla   publicznych   i  niepublicznych 
podmiotów oświatowych oraz trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości   ich  pobrania                      
i wykorzystywania, jako pkt 8f),                                                                                                                 
- zmiany uchwały Nr XXVIII/248/2017 Rady Miejskiej w Krobi  z  dnia  25  stycznia                      
2017 r. w sprawie  rekrutacji  na  drugim  etapie  postępowania  rekrutacyjnego  do  
przedszkoli publicznych oraz oddziałów przedszkolnych  w  szkołach podstawowych 
prowadzonych przez Gminę Krobia oraz określenia dokumentów niezbędnych do 
potwierdzenia tych kryteriów, jako pkt 8g).                                                                                                              
Zgłoszony wniosek o uzupełnienie porządku o rozpatrzenie  uchwały  w  pkt 8 f) przyjęto 
jednomyślnie, głosowało 13 radnych.                                                                                                              
Zgłoszony wniosek o uzupełnienie  porządku o rozpatrzenie  uchwały  w  pkt 8 g) przyjęto 
jednomyślnie, głosowało 13 radnych. 

     Porządek po zmianach przyjęto jednomyślnie, głosowało 13 radnych.  
     Pierwotny porządek stanowi załącznik do protokołu. 
  
     Ad. 3 Przyjęcie protokołów  z XXXIX i XL sesji.                                                                                   

Protokoły z XXXIX i XL sesji przyjęto jednomyślnie,  głosowało 13 radnych.  

     Ad. 4 Odpowiedzi na interpelacje i zapytania z poprzednich sesji.       
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     Burmistrz : wpłynęła odpowiedź ze Starostwa Powiatowego w Gostyniu dot. interpelacji 
radnego L. Bema dot. zmiany lokalizacji lustra na ul. Kobylińskiej.  

     Ad. 5 Interpelacje i zapytania radnych. 

     J. Mikołajczak : na odcinku dróg polnych z Chwałkowa do Grabianowa na ok. 400 m oraz                     
z Rogowa w kierunku Niepartu dość znaczne zakrzaczenia uniemożliwiają  przejazd, 
dlatego proszę o wykonanie obcięcia krzewów.  

      H. Urbański : zapytanie dotyczy naszego osiedla, gdzie wymieniano przyłącza wody na 
plastikowe. Pozostały dość znaczne ubytki w asfalcie i czy będą one poprawione w ramach 
cząstkowych napraw, czy pozostanie do realizowanego remontu całej drogi?  

     G. Skrobała :  1. Rok temu zgłaszałam interpelację dotyczącą zamontowania lustra                        
przy parkingu w Nieparcie. Zgodnie z otrzymaną odpowiedzią Starostwa                         
Powiatowego wykonana zostanie zmiana organizacji ruchu, lecz minął już ponad                                 
rok i żadne działania w tym kierunku nie zostały podjęte.                                                                                                               
2. Sprawa dotyczy miejscowości  Gogolewo przy posesji nr 14 tj. pierwsza droga gminna 
wjazdowa do wioski zapadnięta jest studzienka kanalizacyjna. Myślę, że przy realizowaniu 
prac remontowych  po zimie należałoby na tę kwestię zwrócić uwagę.                                                      
3. Przy kolejnej drodze gminnej przy Ośrodku Zdrowia w Gogolewie wyjazd na drogę 
powiatową widoczność uniemożliwią rosnące krzewy przy posesji prywatnej. Krzewy te są 
zadbane i przycinane bardzo systematycznie, dlatego mieszkańcy proponują aby rozważyć 
możliwość zamontowania w tej okolicy lustra, które umożliwi bezpieczny wyjazd na drogę 
powiatową.   

     M. Duda : 1. Sprawa dotyczy Ośrodka Pomocy Społecznej, przy którym wykonano parking 
na terenie gminnym obok tego ośrodka. Zaczął on pełnić funkcję parkingu nie dla                       
osób korzystających z pomocy ośrodka i jego pracowników, lecz dla osób korzystających 
kiedyś z parkingów na rynku. Osoby te pozostawią w tym miejscu pojazdy i przesiadają                   
się do innych odjeżdżając prawdopodobnie do miejsc pracy. Sam pofatygowałem                              
się sprawdzić ten stan i faktycznie potwierdziło się, że na parkingu stacjonowały pojazdy 
zaparkowane w godzinach rannych. Pani Kierownik OPS-u potwierdziła ten                                   
fakt  i warto byłoby zastanowić się jak ten problem rozwiązać ponieważ osoby korzystające                        
z usług ośrodka nie mają możliwości zaparkowania przy tej jednostce. Przebiega tam droga 
gminna prowadząca do prywatnych posesji i warto pochylić się nad tym tematem, ponieważ 
odcinek ten nie pełni prawidłowo swojej funkcji.                                                                 

 2. Sprawa dotyczy programu niskiej emisji, o którym już dyskutowano a także roku ubiegłym 
przestawiałam o programie związanym z dofinansowaniem wymiany pieca w naszej gminy. 
Proszę aby w ramach działu dotyczącego informacji dla mieszkańców zamieścić na stronie 
internetowej Gminy Krobia formy źródeł, z których można pozyskać fundusze. Z 
początkiem roku instytucje, które takiego wsparcia udzielają ogłaszają  dane o planowanych 
programach pomocowych.  Proszę o zamieszczenie dla mieszkańców źródeł 
informacyjnych  o możliwościach skorzystania z tych programów.  

     P. Wajnert : dotyczy dróg powiatowych z uwagi na to, że ich zły stan jest zagrożeniem dla 
poruszających się po nich mieszkańców, szczególnie drogi do Sułkowic, Starej Krobi, 
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Domachowa do Sułkowic, odcinek od Sułkowic do Ludwinowa. Proszę o interwencję 
ponieważ taki stan dróg zagraża bezpieczeństwu ludzi i pojazdów.    

     Ad. 6 Informacja  Przewodniczącego  Rady  Miejskiej  o  działaniach  podejmowanych 
w okresie międzysesyjnym.  

21.12 – wraz z radnymi uczestniczyłem w uroczystości otwarcia Klubu Senior + w 
Pudliszkach.                                                                                                                                             
05.01 – uczestniczyłem w spotkaniu noworocznym podsumowującym działalność 4. 
Drużyny Harcerskiej im. Tadeusza Kościuszki w Krobi. 

17.01 – odbyło się posiedzenie Komisji Budżetu w celu wydania opinii do projektów 
uchwał w związku z 40. Sesją Rady Miejskiej w Krobi. 

17.01 – odbyła się nadzwyczajna 40. sesja Rady Miejskiej w Krobi. 

22.01 – odbyło się posiedzenie wspólnych Komisji Rady Miejskiej w Krobi w celu analizy 
projektów uchwał na 41. sesję Rady Miejskiej w Krobi i omówienia spraw bieżących. 

22.01 – odbyło się posiedzenie Komisji Oświaty i Spraw Społecznych w celu wydania 
opinii do projektów uchwał na 41. Sesję Rady Miejskiej w Krobi. 

22.01  - odbyło się posiedzenie Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gminy w celu realizacji 
jednego z punktów z planu pracy Rady Miejskiej na 2018 rok. 

23.01 – wraz z radnymi: Hieronimem Urbańskim i Mariuszem Dudą oraz Panem 
Burmistrzem i pracownikiem UM panią Natalią Bukowską uczestniczyliśmy w wizycie 
studyjnej w Gminie Gierałtowice oraz w konserwatorium inteligentna energetyka na 
Politechnice Śląskiej. Celem wizyty było zapoznanie się z energetyką OZE w oparciu o 
które funkcjonuje miejscowy system energii. 

25.01 - odbyło się posiedzenie Komisji Budżetu w celu wydania opinii do projektów uchwał 
na 41. sesję Rady Miejskiej w Krobi. 

25.01 – odbyło się posiedzenie Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gminy w celu wydania opinii 
do projektów uchwał na 41. sesję Rady Miejskiej w Krobi. 

Radni uczestniczyli w spotkaniach sprawozdawczych jednostek OSP z terenu gminy 
Krobia. 

     Ad. 7 Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym.  

Sprawozdanie przedstawił  Burmistrz Krobi,  które stanowi załącznik nr 1 do protokołu.   

Ad. 8  Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie:                                                                         
a) zarządzenia wyborów uzupełniających Sołtysa Sołectwa Domachowo. 
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Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawiła Sekretarz Gminy K. Szablewska.                                   
Uchwałę Nr  XLI/356/2018  Rady  Miejskiej   w  Krobi   z dnia 25 stycznia 2018 r.                 
w sprawie zarządzenia wyborów uzupełniających Sołtysa Sołectwa Domachowo, przyjęto 
jednomyślnie, głosowało 13 radnych.                                                                        

b) przystąpienia do sporządzenia  zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla działki o numerze ewidencyjnym 1133 położonej w Krobi.                                    
Projekt uchwały i uzasadnienie  przedstawił Kierownik Referatu                                           
Planowania Przestrzennego M. Krzyżostaniak.                                                 
Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gminy H. Urbański: komisja obradowała                   
w dniu 25.01.2018 r. i projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie.                            
Uchwałę Nr XLI/357/2018 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 25 stycznia 2018 r.                          
w sprawie przystąpienia do sporządzenia  zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla działki o numerze ewidencyjnym 1133 położonej w Krobi; przyjęto 
jednomyślnie, głosowało13 radnych. 

c) wyrażenia zgody na nabycie w drodze darowizny nieruchomości niezabudowanej 
położonej w Krobi od Biblioteki Publicznej Miasta i Gminy w Krobi.                                     
Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawiła Kierownik MGOPS A. Krzyżostaniak.                           
Przewodnicząca  Komisji  Oświaty i Spraw Społecznych G. Skrobała: komisja obradowała 
w dniu 22.11.2017 r. i projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie.                                                  
Uchwałę Nr XLI/358/2018 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 25 stycznia 2018 r.                           
w sprawie wyrażenia zgody na nabycie w drodze darowizny nieruchomości niezabudowanej 
położonej w Krobi od Biblioteki Publicznej Miasta i Gminy w; przyjęto jednomyślnie, 
głosowało13 radnych.                          

d)  zmiany Uchwały Nr XXXIX/351/2017  Rady Miejskiej  w Krobi  z dnia                              
28 grudnia 2016 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej                         
Gminy Krobia  na lata 2018 – 2028.                                                                                                                             
Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił  Skarbnik   Gminy D.Walczak.                         
Przewodniczący Komisji Budżetu L. Bem: komisja obradowała w dniu 25.01.2018 r.                             
i  projektu uchwały zaopiniowała pozytywnie jednogłośnie.                                  
Uchwałę Nr XLI/359/2018 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 25 stycznia 2018 r.                        
w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXIX/351/2017  Rady Miejskiej  w Krobi  z dnia                           
28 grudnia 2016 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej  Gminy Krobia  
na lata 2017 - 2028, przyjęto jednomyślnie, głosowało 13 radnych. 

e)  zmiany uchwały budżetowej Gminy Krobia na rok 2018.                                                                                                                             
Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Skarbnik Gminy D.Walczak.                                                       
Przewodniczący Komisji Budżetu L. Bem: komisja obradowała                                                            
w dniu 25.01.2018 r. i projekt uchwały zaopiniowała  pozytywnie jednogłośnie.                                               
Uchwałę Nr XLI/360/2018 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 25 stycznia 2018 r.                           
w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Krobia na rok 2017; przyjęto jednomyślnie, 
głosowało13 radnych. 

f) ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla publicznych                                                
i niepublicznych podmiotów oświatowych oraz trybu przeprowadzania                                      
kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystywania.                                                                                                                            
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Projekt uchwały i uzasadnienie  przedstawiła Sekretarz Gminy K. Szablewska.     
Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Społecznych G. Skrobała: komisja obradowała                   
w dniu 22.01.2017 r. i projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie.                            
Uchwałę Nr XLI/361/2018 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 25 stycznia 2018 r.              
w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla publicznych  i niepublicznych 
podmiotów oświatowych oraz trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości  ich pobrania i 
wykorzystywania; przyjęto jednomyślnie, głosowało13 radnych. 

g) zmiany uchwały Nr XXVIII/248/2017 Rady Miejskiej w Krobi z dnia  25 stycznia 
2017 r. w sprawie rekrutacji na drugim etapie postępowania rekrutacyjnego                                   
do przedszkoli publicznych oraz oddziałów przedszkolnych  w  szkołach 
podstawowych prowadzonych przez Gminę Krobia oraz określenia dokumentów 
niezbędnych do potwierdzenia tych kryteriów.                                                                                                                            
Projekt uchwały i uzasadnienie  przedstawiła Sekretarz Gminy K. Szablewska oraz                                       
prawidłową treść § 1 w następującym brzmieniu : „W uchwale Nr XXVIII/248/2017 Rady 
Miejskiej w Krobi z dnia  25 stycznia 2017 r. w sprawie rekrutacji na drugim etapie 
postępowania rekrutacyjnego do przedszkoli publicznych oraz oddziałów przedszkolnych w  
szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę Krobia oraz określenia dokumentów 
niezbędnych do potwierdzenia tych kryteriów wprowadza się następujące zmiany:”                     
Radca Prawny : treść wprowadzonego zapisu jest prawidłowa.                                                       
Krzysztof  Perodn : myślę, że po zapisie § 1 należy wykreślić ustęp „1”,                                      
ponieważ w dalszej części nie ma ustępu 2.                                                                                          
Sekretarz :  tak prawidłowo należy wykreślić 1.                                                           
Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Społecznych G. Skrobała: komisja obradowała                   
w dniu 22.01.2017 r. i projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie.              
Uchwałę Nr XLI/362/2018 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 25 stycznia 2018 r.                          
w sprawie zmiany uchwały Nr XXVIII/248/2017 Rady Miejskiej w Krobi z dnia                                    
25 stycznia 2017 r. w sprawie rekrutacji na drugim etapie postępowania rekrutacyjnego do 
przedszkoli publicznych oraz oddziałów przedszkolnych  w  szkołach podstawowych 
prowadzonych przez Gminę Krobia oraz określenia dokumentów niezbędnych do 
potwierdzenia tych kryteriów; przyjęto jednomyślnie, głosowało13 radnych. 

               Ad. 11 Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.                                                                       
Burmistrz : odpowiadając na interpelację radnego J. Mikołajczaka odnośnie wycięcia 
krzewów przy drodze polnej Chwałkowo– Grabianowo i Rogowo w kierunku Niepartu 
zlecone zostanie wykonanie wycinki w okresie zimowym.                                                         
Odpowiadając na interpelację radnego H. Urbańskiego odnośnie uzupełnienia ubytków                    
w jezdni po wykonaniu wymiany przyłączy do wody to kwestie wynikają                                            
z rozstrzygnięcia postępowania  w zakresie wykonywania prac co zadecyduje,                                        
czy będzie to w ramach naprawy cząstkowej dróg lub remontów drogowych.                                                                                                                   
Odpowiadając na interpelację radnej G. Skrobały to sprawy związane z drogami 
powiatowymi przekazane zostaną do Starostwa Powiatowego w Gostyniu. Tylko                            
w kontekście otrzymanego pisma zastanawiam się, ze wniosek może być rozpatrzony w ten 
sposób, że zostanie zaopiniowany pozytywnie, a zarządca uzna, że łataniem dziur powinien 
zając się Urząd Miejski w Krobi. Rozważam, czy ten tryb postępowania jest prawidłowy. 
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Oczywiście sprawy przedstawione przez p. radną przesłane zostaną do zarządcy drogi                         
i podczas spotkania ze Starostą Gostyńskim tematy te zostaną poruszone.                                
Odpowiadając na interpelację radnego M. Dudy dotyczącą parkowania przy OPS w Krobi,  
to sytuacja jest nam dobrze znana.  Problem także sygnalizowany jest przy osobę 
prowadzącą działalność gospodarczą w sąsiedztwie ośrodka. Organizowanie parkingu ma 
różne konsekwencje jednym z nich jest szukanie miejsca dla zaparkowania pojazdu przez 
osoby przyjeżdzające do Krobi w miejscach dostępnych do tego celu.  Teren ten jest 
publiczny, gminny, dostępny dla  mieszkańców. Bez względu na to jakie ewentualnie 
działania można by podjąć aby zmienić stan rzeczy jeśli on jest taki z jednej strony,                      
aby nie stwarzał  problemów dla osób korzystających z usług,  które się tam znajdują.                  
Mam nadzieję, że takim rozwiązaniem będzie po przejęciu obiektów położonych                             
w pobliżu rozbudowanie tych miejsc parkingowych.  Rozważymy te kwestie                                             
i podejmiemy jak najlepsze rozwiązanie tego problemu.              
Odpowiadając na sprawy dotyczące założeń gospodarki niskoemisyjnej to tematem, który 
warto rozważyć i zostanie państwu przedstawiony  to kwestia możliwości dotowania bądź 
wsparcia osób, które planują wymieniać piece centralnego ogrzewania na mniej uciążliwe. 
Takie działania poprawiłby w znacznym stopniu zanieczyszczenie powietrza. Uchwała 
Województwa Wielkopolskiego dotycząca zanieczyszczenia powietrza przedstawia w 
mieście Krobia wysoki stopień zapylenia, co na pewno nie wpływa dobrze na zdrowie 
naszych mieszkańców. Przeznaczenie środków publicznych na program wsparcie wymiany 
piecy przez naszych mieszkańców może przyczynić się zmiany na lepsze urządzenia 
grzewcze.  Rozważamy takie kwestie i w najbliższym czasie przedstawimy projekty 
uchwały, które mogłyby takie działania wprowadzić w naszej gminie. 

Ad.10 Wolne głosy i wnioski.    

R. Olejniczak:  sprawa dotyczy miejscowości Sułkowice za SKR-em znaczne ubytki                       
w drodze bardzo utrudniają poruszanie się tą drogą.  Proszę o podjęcie działań 
zmierzających do poprawy stanu tej drogi poprzez wyrównanie nawierzchnie.                   
Skarbnik Gminy :  nie musimy się przekonywać, że stan dróg na ternie całej gminy nie jest 
dobry. W ostatni czasie kilka dróg udało się zmodernizować i wyremontować, lecz jest to 
kropla w morzu potrzeb. Takim lekarstwem na szybszą modernizację miało być Partnerstwo 
Publiczno-Prywatne, lecz przy zagrożeniach wynikających z dzisiejszych cen i koniunktury 
wszyscy jesteśmy świadomi wskazywanie i mówienie nic tego nie zmieni. Musimy uzbroić 
się w cierpliwość i mieć świadomość, że tylko zdrowe planowanie inwestycji  oraz 
przekonywanie organów powiatowych do tego, aby zmienić schemat zarządzania  drogami 
powiatowymi jest lekarstwem na to żeby  w ciągu najbliższych lat realnie stan tych dróg 
zmienić.    

Przewodniczący Rady :  odnośnie komunikacji, to wszystko dzieje się wielotorowo.  Radny 
składa interpelację aby p. Burmistrz przekazał ją za pośrednictwem do właściwego organu, 
jednostki. Wielotorowo takie sprawy i działania są zgłaszane, również poprzez sołtysów, 
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który zgłaszają wnioski i zapytania, część radnych przesyła bezpośrednio swoje zapytania 
do Zarządu Powiatu gostyńskiego. Dobrze, że taki sygnał został dziś na sesji zauważony. 
Myślę, że farma niektórych odpowiedzi pozostawia wiele do życzenia. W takich sytuacjach 
zarządcy drogi należy przypominać i uczulać jaki jest podział kompetencji.                                   
Burmistrz :   nie wymawiałem tego w kwestii samych interpelacji, bardziej chciałbym 
podkreślić formę ich odbioru przez adresata, który za naszym pośrednictwem sprawę 
otrzymuje. Nie są one przyjmowane jako elementy sygnalizujące kwestia poprawiania stanu 
tych dróg z perspektywy mieszkańców z naszego terenu kierowane do innego podmiotu, do 
którego należy  realizacja zadań. Dlatego zwróciłem na to uwagę, a nie ze kierowane są 
interpelacje rzez radnych Rady Miejskiej.  Wszelkie zgłaszane sprawy  i problemy 
kierowane są według właściwości do odpowiednich organów i jednostek.                                
Odpowiadając radnemu Olejniczakowi odnośnie stanu drogi w Sułkowicach to nie tylko ten 
odcinek jest w tak złym stanie. Drogi te nie możemy pozostawiać jako zauważane lecz 
należy sygnalizować odpowiedni strukturom administracji publicznej. Patrząc na drogi 
szutrowe to w związku z taką zima, jaka mamy  bardzo trudno jest je utrzymać. 
Jednocześnie bardzo trudno podjąć czynności na drogach aby w zadawalający sposób 
poprawiły sytuację. Jeśli będzie już odpowiednia możliwość atmosferyczne  wykonywania 
prac na drogach gruntowych to z naszej strony takie zlecanie zostanie przekazane.   
Odnośnie drogi wskazanej przez pana radnego to odcinek ten przewidziany jest w tym roku 
do przebudowy i przy uzyskaniu wsparcie finansowego ze środków  funduszu ochrony 
gruntów rolnych.                                                                                                                                          

Ad. 11 Zakończenie obrad  sesji.                                                                                                   
Przewodniczący Rady Miejskiej: dziękuję wszystkim osobom, które sesję przygotowały, 
dziękuję wszystkim za przybycie i zamykam XLI sesję Rady Miejskiej w Krobi. 

   Protokół sporządziła :                                                

       Aurelia Sikorska       


